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FORSLAG TIL DAGSORDEN 
 

Åpning  

 

Forslag til dagsorden i samsvar med vedtektenes § 6 er som følger: 
1. Konstituering av møtet  
- Godkjenning av innkallingen  
- Godkjenning av dagsorden  
- Godkjenning av forretningsorden  
- Valg av ordstyrer  
- Valg av sekretær  
- Valg av tellekorps  
- Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen  
 
2. Årsmelding fra siste kalenderår  
 
3. Revidert regnskap fra siste kalenderår  
 
4. Styrets forslag til budsjett 
 
5. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak  
5.1. Økonomimodell for VJFF 
5.2 Årsmøteresolusjon: Fustavassdraget er friskmeldt – hva nå? 
 
 
6. Valg  
 Valg av representanter i eksterne utvalg 
 
7.  Valg av valgkomite  
 
8. Valg av revisor 
 
9. Æresmedlemmer/hederstegn  

 

10. Avtakking av tillitsvalgte  

 

Avslutning 
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STYRETS ÅRSBERETNING FOR ÅRET 2023 
 

Styrets sammensetning har vært: 
 
Leder: Cathrine Markussen 
Nest leder: Per Harald Lien 
Kasserer: Rita Fjeldavli 
Sekretær: Christer Skotnes Lukassen 
Styremedlem: Kjell Turmo 
Styremedlem: Kristin Nicolaisen 
Rekrutteringsutvalget: Kristin Skotnes 
Kvinneutvalget: Laila Nygård Nevervei 
Fugghundgruppa: Geir Schei 
Fiskeutvalget: Sverre Kristensen 
Jaktskytegruppa: Arnt-Åge Kvannli 
 
I tillegg til disse har kommunikasjonsansvarlig, John Arne Rasmussen, tiltrådt styret. 
For Fuglhundgruppa har Tom Roger Strøm møtt i styret for Geir Schei. 
Av representasjon eksternt har foreningen representant i Utvalg for samfunnsutvikling og 
infrastruktur i Vefsn kommune, i Vefsn Laks og i Rådgivende utvalg for Njaarke/Lomsdal-Visten 
Nasjonalpark.  
Styret i Vefsn Jeger- og fiskerforening har siden sist årsmøte bestått av 11 medlemmer og 
utvalgene i foreningen har vært representert jfr foreningens vedtekter.  
Styret har hatt 6 styremøter og en medlemskveld i 2023. På medlemskvelden var tema 
medlemsfordeler.  
Prioriterte oppgaver har vært inngåelse av samarbeidsavtaler og ny hovedsponsoravtale, som 
kom i stand med Grong Sparebank som sponser foreningen med 50 000,- pr år over en 
treårsperiode. Intensjonen er å planlegge aktiviteter sammen med Grong Sparebank i året som 
kommer.  
Økonomien i foreningen og hovedlaget med tanke på gjeninnføring av overføring av midler fra 
undergrupper og utvalg til hovedlaget har vært mye diskutert, og årsmøtesak kommer som følge 
av dette.  
Utvidelsen av styret med representasjon av alle utvalg har fungert godt og det har vært godt 
oppmøte.  
 
Årets regnskap viser et overskudd på 85 809. Revidert regnskap ligger som vedlegg til 
årsmøtepapirene og gjennomgås av vår revisor Frode Stifjell på Årsmøtet. 
 
Ved utgangen av 2023 hadde Vefsn Jeger- og Fiskerforening 382 betalende medlemmer og vi har 
et økende medlemstall. Med det er VJFF en av Nord-Norges største Jeger- og Fisker foreninger. 
Denne økningen kan vi takke våre engasjerte tillitsvalgte for i utvalg og grupper, det er aktiviteten 
der som generer medlemsvekst.  



5 
 

I året som gikk har foreningen hatt Kvinneutvalg og Kvinnekontakt for første gang. Det har vært 
jobbet svært godt med kvinnesatsingen og dette har bidratt til sterk økning i antall kvinnelige 
medlemmer og økning i aktivitet generelt i foreningen.  
 
Vi har også sett en sterk økning i interessen for jegerprøvekurs.  På jaktskyteanlegget har det 
også vært økning i antall besøkende og til tider problemer med kapasiteten.  
 
I året som gikk har også mange deltatt på jakthundprøvene og interessen for hundeaktiviteter er 
også jevnt økende.  VJFF har sett at flere vil overnatte på hyttene og flere av hyttene ser en god 
utvikling i antall utleiedøgn, noe som er meget positivt.  
 
Med våre 48 aktive tillitsvalgte utgjør vi en betydelig organisasjon i lokalsamfunnet. Hovedstyret 
har i året som gikk ønsket å sette pris på de tillitsvalgte og ønsker at de skal vises bedre. Derfor 
er det satt av midler til innkjøp av foreningsjakker fra sponsormidlene som kom inn i 2023. Våre 
medlemmer vil få mulighet til å kjøpe VJFF-jakken. 
Årsmøtet 2022 vedtok å ta i bruk standardvedtektene fra NJFF og foreningen fikk derfor reviderte 
vedtekter.  
 
I løpet av perioden har kommunikasjonsansvarlig gjort en stor jobb med å legge om 
hjemmesiden til foreningen til den mye malen i njff.no Det er gjort et godt stykke arbeid. Pr i dag 
har VJFF to hjemmesider i en overgangsperiode.  
 
Styret har hatt enkelte møter i lageret på Skjervengan og er i gang med å inventarføre alt av utstyr 
i foreningens eie. Det er utfordringer med å ikke ha fast tilholdssted og dette gjør at vi ikke får 
samlet alt på et sted.  
 
Vår historie er verdifull og det arbeides med å finne en fornuftig løsning på ivaretakelse av 
foreningens arkiv for framtida. Det er gjort en stor og viktig jobb med digitalisering av hyttebøker 
slik at disse blir tilgjengelig for folk framover i tid.  
 
Styret, 19. februar 2024 

Cathrine Markussen 

Leder 
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ÅRSMELDING FOR JAKTSKYTEANLEGGET 
Åpningen 2023 startet 6 juni, ble avsluttet slutten av september ved jaktstart på Elg. 

 

Elgbanen 
Wiren ble fliset opp, og måtte stoppe banen noen dager til Erlend hadde fikset problemet. 
Generell 
utbytting av skiver og sett over rammeverk. Mulige utfordringer fremover er at elektronikken er 
utdatert, og er utfordrende å få tak i reservedeler til. Fikk malt bygget og gjort klart til gapahuk 
utenfor. 
 
Bjørnebanen 
Ingen aktivitet, påvente av status på nye skinner. 
 
Jegertrappen 
Ny kaster etter noen muttre løsnet og litt skruving så fungerer det kjempe greit. Må se på å få 
strøm 
direkte fra aggregat, da batteri ikke får nok lading på korte tida vi er der oppe. Flombelysningen er 
gåen, og må byttes ila 2024. 
 
Sporting banen 
Greit brukt i 2023 og god tilbakemelding på programmene generellt, men må ha en del 
vedlikehold i 
2024. 
 
Våpen 
Har 7 våpen, tre rifler og fire hagler. 
 
Generelt 
Godt oppmøte på alle anleggene. Bistått jegerprøve med en god del nye jegere. Også meget 
mange som har hjulpet til på anlegget i år. Har vært dameskyting, skoler og annet. 
 
Leder: Christer Skotnes Lukassen 
Nestleder: Arnt Åge Kvannli 
Kasserer: Lars Farbu 
Sekretær: Christer Skotnes Lukassen 
Koordinatorer: 
Leirduebanen: Arnold Fjelleng 
Sporting banen: Rune Einrem 
 
Elgbanen: Erlend Herring 
Andre Skulstad/Stian Sæterstad 
Materiell Torstein Einrem 
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Handlingsplan for 2024 
Planlegger å starte opp så fort det lar seg gjøre. Utover det har vi et pågående arbeidsdokument 
med 
hva vi ser for oss vi vil starte på/klare å få gjort og utført i 2024. Der påbegynt maling av 
standplasser og hytter ligger som top prioritet. Sammen med oppgradering av annleggene 
generelt. 
 
 
 

ÅRSMELDING FOR FISKEUTVALGET 
 

Fiskeutvalget har i 2023 bestått av: 
Leder: Sverre Kristensen 
Nestleder: Hilde Lyeng 
Styremedlem: Karstein Nevervei 
Kasserer: Lars Farbu 
Fiskeutvalget har hatt 2 møter i 2023. 
 
Arrangement 2023: 
Isfiske med speiderne i mars .  
Fluekastetrening i samarbeid med kvinneutvalg i 
mai og juni . 
 Fluebindekurs – 3 kvelder i juni , med flott reportasje i 
Helgelendingen . 
 Båltur på Baågneset i juni ,et samarbeid med kvinneutvalg 
som laget natursti og fiskeutvalget som stilte med fiskeutstyr for barna. 
9-10 juni var det samlet 30 speidere i Drevvatnet . Der de overnattet i telt, 
fisket med stang og garn .  
Fiskesommer 2023 , 23 juli på Mostjønna . Kaffesalg 
 
 
Handlingsplan Fiskeutvalget 
Fluebinderkurs våren 2024 
Fluekastekurs sommer 2024 
Barneaktiviteter 2024 
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ÅRSMELDING FOR JEGERPRØVEN  
De tradisjonelle to jegerprøvekursene, vår og høst, gikk smertefritt gjennom i 2023, 
med henholdsvis 27 og 15 deltakere. Instruktørkorpset har bestått av Per Harald 
Lien, Lars Farbu og Rune Finsås Einrem. 
Det er fremdeles ønskelig å styrke instruktørkorpset med flere bidragsytere om 
ønskelig. 
En stor takk til Vefsn kommune og Alcoa Mosjøen for å stille undervisningslokaler 
til disposisjon! 
 
Handlingsplan 2024 
Jegerprøvekurs: 
- Vår 
- Høst 
 
Rune F. Einrem 
Jegerprøveansvarlig 
 
 

ÅRSMELDING FOR KVINNEUTVALGET  
 
Styret 
Kvinneutvalgets styre har bestått av følgende personer: 
 
Leder (valgt av årsmøte 2023): Laila Nævervei 
Nestleder: Hilde Lyeng 
Sekretær: Tove Iverine Finstad 
Kasserer: Tone Sommer 
Styremedlem: Kristin Skotnes 
Styremedlem: Lill Ramona Dalsvåg 
 
Formål 
Rekruttere damer, motivere og inspirere nybegynnere til friluftsliv, samt være behjelpelig med å 
komme i gang med kjøp å av utstyr til både fiske og jakt, og på skytebanen. 
Medlemmer 
Pr. desember 2023 er vi 83 kvinner i VJFF, ca. en dobling på få år. 
Styremøter 
Utvalget har i sitt første år hatt 4 styremøter.  
Saker som er blitt tatt opp er planglegging og organisering av aktiviter, egne og i samarbeid med 
sponsor Nava og fiskeutvalget, samt forberedelser til styremøter i VJFF. 
Arrangementer/ Aktiviteter 
Styret syns 2023 har inneholdt spennende arrangementer og aktiviteter som mange medlemmer 
har deltatt på.  
Under har vi listet opp aktiviter og kurs utvalget har medvirket i.  
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- Dugnad på jaktskytteranlegget 
- Flere fluekaste treningskvelder på Baågneset. 
- Aktivitetsdag på Baågneset med natursti og fiske, i samarbeid med fiskeutvalget. 
- Hvert behjelpelig med å følge personer til å velge utstyr og våpen på Nava. 
- Hagleinstruktørkurs for damer med fylkesinstruktør, Jan Ole Østensen.  
  (Våpenpuss, sikkerhet og teori) 
- Stand på Innflytterdagen på Kippermoen (sanket nye medlemmer) 
- Utvalget stilte på Nava`s leverandørdag med våpenleverandører, både på Nava og på 
Skytterbanen. 
- Laksefiske i vefsna med nybegynnere og viderekommende. 
- Bidro til fiskesommer på Mosåsen i samarbeid med fiskeutvalget. 
- Webseminar med Gry Strøseth, Norges beste dame i NM jegertrap 2023. 
- Kurs i "Hvordan bli en bedre hagleskytter", kurslærer Arnt Åge Sørfjell Kvannli. 
- Nava`s "Dame og nybegynner aften", som de arrangerte for oss. Nava`s egen Håkon og vår 
Laila og Hilde stilte med forslag til utstyr, råd og tips. (Godt oppmøte) 
- Utvalget stilte å bidro på Skytteranlegget for elevene ved Sandvik folkehøgskole. 12 stk tok 
jegerprøven. 
- Leder Laila, har hatt med seg nybegynnere på små- og storvilt. 
- Medlemmer fra kvinneutvalget har stilt 24 ganger på dameskyting på Skytteranlegget, der 
prøving av våpen og hjelp til nybegynnere har hvert i fokus. 
 
Økonomi 
Kvinneutvalgets første år har vært preget av litt frustrasjon når det gjelder økonomi. Uten midler 
er det utfordrende å planlegge aktiviteter og arrangement. Som nystartet utvalg/ gruppe ble det i 
et styrevedtak vedtatt at utvalget skulle få kr. 10.000,-, noe vi håper hovedstyret tar tak i og 
overfører til vår konto til kommende sesong.  
Vi har tjent kr. 1300,- kroner på haglkurs og kaffesalg i år. 
Handlingsplan for neste sesong overlater vi til neste års utvalg, etter årsmøte. 
 
Annet 
Vår leder Laila Nævervei fikk i 2023 (pga av korona) utdelt Kulturprisen for 2021. Juryen for 
Kulturprisen er Kultur- og oppvekstutvalget i Vefsn Kommune. I begrunnelsen nevner de blant 
annet hennes engasjement i VJFF, se sitat og deler fra begrunnelsen.  
Sitat fra juryen: 
Hun er nå valgt til den første kvinnekontakten i Vefsn jeger og fisk historie. Her motiverer og 
inspirerer hun nybegynnere og andre som driver med friluftsliv, hun deler raust av sin egen 
erfaring. Her er bla fangstmetoder og høsting av naturen viktig samtidig med kulturarven som bør 
deles til neste generasjon. Derfor er hun innom jegerprøve kursene for å få tak i de nye jegerne/ 
friluftsfolkene. Dette har gjort at kvinneandelen er på tur rett til himmels  med damer på bla 
skytterbanen og fiske. 
 
Mosjøen, 12. februar 2023 
 
For styret i Kvinneutvalget, Laila Nævervei (leder) og Tove Iverine Finstad (sekretær) 
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ÅRSMELDING FOR FUGLHUNDGRUPPA 
 

Styret: 

Leder: Geir Schei 

Kasserer: Elin Vibeke Kjønnas 

Sekretær: Tom Roger Strøm 

Styremedlem: Bjørn Grane 

Styremedlem: Line K Grøvnes 

Styremedlem: Kjell Arne Antonsen. 

Aktivitetsansvarlig: Stig Pedersen 

 
Fuglehund gruppa har i 2023 hatt bra med aktivitet, men ikke alle aktivitetene som var planlagt 
er gjennomført. Vi har hatt et betydelig oppmøte av nye medlemmer på våre aktiviteter, og det er 
stadig nye som melder sin interesse til å bidra. 
 
Sosialisering og bålkaffe på Baågneset/Skjervengan: 
Ukentlig aktivitet på Skjervengan/Baågneset med fokus på sosialisering, ringtrening frem mot 
utstilling og apport. Godt oppmøte stort sett hver kveld, vi har stilt opp med bålkaffe hver uke 
frem mot ferien. Artig å se så mange nye fjes som møter opp, viktig både for hund og eier å møte 
nye. 
 
Skyting ved skyte anlegget i Kvalforsmarka: 
Denne aktiviteten utgikk dessverre i år, sommeren kom fort på oss og vi hadde ikke noen til å ta 
seg av dette i år. 
Aversjon hund/sau: 
Vi har hatt flere runder med aversjonsdressur også i år, vi startet opp litt tidligere i år med en 
runde ved hundeparken til Einar Einmo i Leirfjord. Vi hadde 15 hunder som kom for aversjon i 
Leirfjord. Ut over våren hadde Kjell Arne Antonsen flere runder oppe i marka, og vi har i år hatt 
flere hunder en tidligere som kommer for aversjon. Dette er viktig mtp å unngå at hund angriper 
sau. Vi ønsker å rette en stor takk til de som stiller sine sauer til disposisjon til dette. 
 
Taksering av ryper for Statskog: 
Vi har på oppdrag fra Statskog gjennomført rypetakst også i år. Vi hadde i år fått tildelt flere nye 
områder som skulle takseres, vi hadde på baktrund av dette behov for flere taksører. Vi har hatt 
et godt samarbeid med taksører fra Alstahaug og ønsker å takke dem for deres bidrag. Bjørn 
Grane har også i år vært koordinator for takserings jobben, og tilbakemeldingen fra Statskog er 
meget positiv ang jobben som er gjort av oss. 
 
Jaktprøve for stående fuglehund: 
Det ble arrangert 2 prøver for stående fuglehund i 2023, en vår prøve og en høstprøve. Vårprøven 
ble også i år en suksess med mange påmeldte. Prøven ble arrangert fra hotellet i Hattfjelldal over 
3 dager. Prøven ble virkelig en suksess med masse gode tilbakemeldinger før, under og i 
etterkant. Det er dyrt å arrangere fra hotellet, så noe stort overskudd økonomisk ble det ikke. Når 
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det er sagt så får vi tilbakemeldinger som sier oss at renommeet til foreninga er betydelig styrket. 
Høstprøven ble også arrangert fra Hattfjelldal hotell, ikke fult så mange påmeldte, men sånn på 
det jevne. Sosial og trivelig prøve med fornøyde deltakere. 
 
Årsfest for medlemmene i fuglehund gruppa: 
Vi leide Baågneset og arrangerte en liten årsfest for medlemmene, det var et relativet stort 
oppmøte med god mat og drikke. Vi hadde en liten egenandel, men brukte litt av pengene som 
kom inn på rypetakseringen. Dette for å gi noe tilbake til de som gjør en flott jobb med rypetakst 
for Statskog. Tilbakemeldingen fra medlemmene er at de satte stor pris på tiltaket. 
For utfyllende info mtp økonomi: se regnskap. 
 
Mvh: Tom Roger Strøm 
Sekretær VJFF/fuglehund gruppa. 
 
 
 

ÅRSMELDING NAUSTET PÅ BRUNREINVATNET  
Godt med besøk i 2023 , ca 100 døgn og utleie inntekter på 20100 nok. 

Båten er lekk, så det er bestillt ny båt. 

Vi begynner 2024 med 42699,82 på konto. 

Utleier: Bjørn Tore Bergsnev 

 

ÅRSMELDING FOR KRUTVASSHYTTA  
Krutvasshytta har i 2023 hatt 42 utleiedøgn. Fikk en del avbestillinger på utleie i september 
på grunn av at småviltjakt i Hattfjelldal ble forbudt. Vi har hatt 5 styremøter i 2023 
Følgende har vært gjort i løpet av året 
-Plassen foran hytta er fylt opp med kult og grus. Det er lagt vei duk i bunnen. 
-Nytt vindu i utedo, og vindu i bakveggen på skøtet er satt inn. Lemmen i bakveggen er 
reparert og sidehengslet. 
-All gammel tømring fra gammelytta er kappet opp til ved. Ved sjau ble påbegynt i høst og vil 
fortsette i 2024 
-Det ble også i 2023 avholdt Alcoa dugnad, hvor medlemmer av VJFF og Alcoa ansatte 
gjorde en vellykket dugnad. Dette innbrakte 27 000 kr til hytta. 
-Slange med sil ble lagt ned i bekken og ført inn i brønnen slik at det blir bedre tilsig av friskt 
vann. (må muligens forbedres i 2024) 
-Ny regulator til solcellepanelet ble montert, da den gamle var dårlig. Vi måtte også skifte 
solcellebatteriene da disse var helt gåene og ikke tok imot ladding. Her var vi så heldige å få 
Gratis 2 stk. Marathon m12v155ft AGM batterier som hadde stått som backup batterier hos 
Telenor. Disse fikk vi testa og de ble funnet i orden. Roy Magne Olaisen snekra ny 
batterikasse som står i yttergangen. 
-Ellers har vi utført div vedlikehold/oppgradering. Kjørt oppover gass og div utstyr. 
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Handlingsplan Krutvasshytta 2024 
- Arrangere isfiskekonkurranse sammen med fiskeutvalget i April/Mai ? 
-Snekre lem foran ytterdøra 
-Maling av hytte, uthus og evt. Naustet nede ved vatnet. 
-Snekre nye dører på naustet ved krutvatnet 
-Ha på jord og så inn skråningen foran hytta 
-Gjennomføre Alcoa Foundation-dugnad hvis vi får tildeling i år. 
 
 
Styret i krutvasshytta 
v/Kjell Turmo. 
 
 
 

ÅRSMELDING FRA JENGELHYTTA  
 
Styret har i 2023 bestått av 
leder Roy Arne Brubakk 
Nestleder Kurt Sandum 
Kasserer/utleier Even Bjørnå 
 
I vinter ble det kjørt opp nye forsyninger, olje etc. Alt av søppel og unødvendige 
ting ble også tatt ned. Hytta ble vasket skikkelig. Nye isborer ble tatt opp, og 
gammelt som lå der ble tatt ned. 
Den gamle nød pulken er tatt ned og det etterspørres om det er i VJFF sin 
interesse at denne blir tatt vare på eller om noen andre ønsker denne, evt om den 
skal kasseres. Ingen av oss har plass til den så fint om dette kan avklares hvis noen 
ønsker å ha den. 
I høst ble utedoen malt, de fleste vinduene ble skrapet, kittet opp og malt på 
nytt.  
Det ble ryddet og stelt i oljebu og ellers i hytten.  
Det ble gjort noen vurderinger om videre plan for nødvendig vedlikehold.  
Leieinntekt for 2023 ble på 31175kr 
Regnes det en snittpris på leiesum så havner vi på ca 180-200 utleiedøgn. 
Ettersom denne hytten ligger langt fra vei, og der er en del arbeid som bør gjøres 
fremover er det ønskelig å få med flere i hyttestyret slik at det ikke blir så mye 
arbeid på få i foreningen. 
Vi har på planen å bygge nytt do med redskapsbu i samme hus hvis vi får tillatelse. 
Dette både for å ha en nød bu, og for å kunne lagre gass hvis uhellet skulle skje at 
hytta tok fyr. Men her kreves både tillatelse fra Nasjonalpark styret og folk til å 
være med på dugnad. Vi håper til vinteren å kunne få tak i og fraktet opp en ny 
sofa, gjerne sovesofa da den som står der er veldig dårlig. 
Hyttestyret 2023.  
Roy Arne Brubakk, Kurt Sandum, Even Bjørnå Jengelhytta 
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ÅRSMELDING FRA LANGSKARDNESHYTTA  
 

I 2023 har Langskardneshytta vært godt besøkt av både turgåere og jegere, og også folk som 

har vært innom bare for å koke seg kaffe. Hytta ble lånt ut til Mosjøen hundekjørerklubb, da 

de hadde treningssamling m/en overnatting. Det ble fraktet inn ved, og gjort noe forefallende 
vedlikehold. 

 

ÅRSMELDING FOR LAVASSHYTTA 
Styret har bestått av: 
Øyvind Svartvatn, Roger Solvang, Torstein Gjellesvik. Ola J. Morrisbakk og Lars Lorentzen. 
 
Utleien i 2023 er på samme nivå som de 3 siste årene. 
Det er gjennomført 3 arbeidsturer i 2023. Følgende ble utført: Vedhogst, ny båt innkjøpt og fraktet 
til hytta, vedlikehold på hytte og uthus. 
 
Utleiedøgn 2023: 14 +(25) døgn. 
Utvikling utleie: I 2009 ca. 80 dgn. I 2010 ca. 80 dgn. I 2011 ca. 40 dgn. I 2012 ca. 30 dgn. 
I 2013 ca. 22 dgn. i 2014 ca. 40 dgn. I 2015 54 dgn. I 2016 ca. 20 dgn. og i 2017 20 dgn. 
I 2018 30 dgn. 2019 70 dgn. 2020 15. dgn. 2021 10 dgn. 2022 23 dgn. 2023 14 +(25) dgn. 
 
HANDLINGSPLAN 2024 
Vedlikehold av hytte, uthus og naust. Transport og vedhogst. 
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ÅRSMELDING FOR LITJVASSHYTTA 
Hyttestyret har i 2023 bestått av: 

Leder: Magne Krutnes 

Nestleder: Per Ole Nikolaisen 

Kasserer: Rune Ravassbakk 

Utleier: Magne Krutnes 

 

Foruten regelmessig ettersyn og etterfylling av stearinlys og mindre vedlikehold har det ikke vært 
større aktivitet ved hytta i 2023. Båten som ligger ved Storvatnet er i svært dårlig stand, og styret 
innstiller på at denne blir tatt helt ut av bruk. 

Litvasshytta har i 2023 hatt 20 utleiedøgn, som er en betydelig økning fra årene før. 

 

 
 

REGNSKAP OG BUDSJETT 
Se vedlegg 
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AKTIVITETSPLAN FOR VJFF FOR 2024  
VJFF skal ivareta medlemmenes interesser i forbindelse med jakt, fiske og friluftsliv lokalt.  

Under følger våre satsingsområder som har kommet fram i medlemsmøte i 2023. Dette er ment 
som et veiledende dokument for arbeidet med aktiviteter i foreningen fram mot 2025. 

 

Satsingsområder og aktiviteter i Vefsn jeger- og fiskerforening 2023-25 

Bakgrunn for aktivitetene som foreslås er ønsker medlemmene i VJFF har kommet med og 

tillitsvalgtes ønske om å holde et høgt aktivitetsnivå til det beste for medlemmene og framtidig 

rekruttering.  

Jakt 
Jegerprøvekurs 
Introjakt: Hare, elg, hjort, gås, 
skogsfugl, sel 
Kurs i fellefangst og åtejakt 
Kurs i våpenstell 
 

Fiske 
Havfiskeaktiviteter 
Kurs i kveitefiske 
Fiskesommer 
Isfiskeaktiviteter 
Fisketurer 
Fluekastekurs 
Fluekastekvelder 
 

Hund 
Førstehjelp for hund 
Jaktdressurkurs 
GPS og hund 
Friområde for hund 
 

Jaktskyteanlegget 
Standplasskurs 
Instruktørkurs hagle 
Jaktfelt 
Rifleskyting 
Hagle/leirdueskyting 
 

Familieaktiviteter 
Friluftslivsaktiviteter, turer i 
nærmiljøet 
Aktivitetsdag 
Turgruppe 
 

Mat 
Soppsanking 
Bær og urter 
Videreforedlingskurs 
Filetering av fisk 
Skog til bord  
 
 

Håndverk 
Knivmakerkurs 
Øksemakerkurs 
Kokse/turkopp og kaffepose i 
skinn 
 

Tillitsvalgte 
Seminar for tillitsvalgte 
 

Fotokurs 
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INNKOMNE SAKER  
1.  Forslag til vedtak årsmøtet Vefsn JFF – økonomimodell 

Økonomien til hovedlaget har de siste 5 år vært negativ. Dette har bakgrunn i at foreningen etter 
mange interne rundet vedtok at undergruppenes midler ikke skulle hentes inn ved årsslutt, men i 
stedet disponeres av undergruppen selv i henhold til budsjett. Midler som ikke ble budsjettert 
inn 
skal overføres til hovedlaget. Dette har i mange tilfeller ikke blitt gjort, eller undergruppene har 
budsjettert i null som har ført til at det ikke blir overført noe hovedlaget. 
For å forhindre videre negativ utvikling og tapping av foreningen sin kapital til drift, foreslås det 
her ny økonomimodell. 
Hovedlaget har, foruten om innbetaling fra undergruppene, inntekter fra medlemskontingent og 
sponsorinntekter. Utgifter består utelukkende av fellesgoder for undergruppene. 
Forlag: 
Det foreslås herved at alle utgifter spesifiseres og legges til respektive undergruppe som må 
budsjettere med utgiftene og trekkes fra deres regnskap. 
- Festeavgift deles på undergruppene 
- Vedlikehold skal bort fra hovedstyret, i tilfelle spesifiseres. 
- Regnskapshonorar deles flatt på alle operative undergrupper (hovedlaget tar utgift for 
vakante og midlertidige fordringer) 
- Forsikringsutgifter deles ut på respektive undergruppe. 
- Overføring av ikke-budsjettert kontooverskudd skal trekkes fra undergruppen 
Tema: Fustavassdraget og tilgjengelighet for innlandsfisket 
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2. Resolusjon fra Årsmøtet: Endelig friskmeldt – Hva nå? 

Fustavassdraget i Vefsn er endelig friskmeldt etter behandling med rotenon mot lakseparasitten 
Gyrodactilus Salaris.  

Gjennom mange år har tilgangen til vassdragene vært minimal for folket i Vefsn Grane og 
Hattfjelldal. Vi har stått i en situasjon der fisket har vært under strenge restriksjoner grunnet 
stengte vassdrag i forkant, under og etter behandling mot lakseparasitten Gyrodactilus salaris.  

Nyheten om at all innsatsen har nyttet – at vi nå kan se fram til åpning av laksetrappa i 
Fustavassdraget, vekker utvilsomt  glede og spenning -  men også bekymring blant folk.  

Fustavassdraget er betegnelsen på strekningen fra Vefsnfjorden opp mot Korgfjellet hvor Nedre 
og Øvre Fusta, Fustvatnet, Mjåvatnet, Straumanelva, Ømmervatnet og Hattelva opp til 
Håkaliforsen før Luktvatn er inkludert. Det er snakk om et eldorado for lett tilgjengelig friluftsliv, 
med sin nærhet til bilveger som går i nærheten av en rekke gode fiskeplasser. Dette området 
egner seg godt for rekruttering av yngre fiskere og er et område der folk er bor like i nærheten.  

For mange er fiske ikke bare en hobby, men en livsstil dypt forankret i tradisjon og lidenskap. For 
oss i Vefsn har flere generasjoner med sportsfiskere gått tapt på grunn av at folk sluttet å fiske i 
den lage perioden med stengte vassdrag. I Vefsn Jeger- og fiskerforening er vi opptatt av å 
videreføre tradisjoner om jakt og fiske slik at verdifull kunnskap ikke går tapt for framtidige 
generasjoner.  

Tilgjengeligheten til naturen er nødvendig for all slik videreføring av tradisjon og kunnskap. I dag 
vet vi snart ikke hvor vi skal dra på fisketur i vårt eget nærmiljø. Dette fordi det ikke har vært 
allmenn aktivitet på mange, mange år. I en reetableringsfase tenker vi mest på fisken og hvordan 
få den sårbare fiskestammen reetablert.  - Hva med den lokale fiskeren? Hvem skal reetablere 
den?  

Tilgjengelighet til områder hvor alle kan komme til er helt vesentlig for å reetablere en lokal kultur 
der folk er opptatt av, tar seg av, og kan noe om den enorme ressursen vassdragene våre er.  

Hva nå med tilgjengelighet? 

Fram til nå har det vært mulig å kjøpe fiskekort for innlandsfiske i Fustavassdraget. Dette har 
vært gyldig i områdene fra Jomfruremma til Håkaliforsen i Hattelva. Kortet kunne du kjøpe på 
inatur.no for rundt 600 kroner for hele sesongen som har vart året rundt. Familiekort til en rimelig 
penge fikk man også kjøpt for hele året. Gjennom dette kortet fikk man tilgang til fiske i 3 innsjøer 
og 4 elver som alle er lett tilgjengelige langs E6 fra Mosjøen og nordover.  

Når vi nå endelig har kommet fram til friskmelding og muligheter for å slippe laksen opp i dette 
fantastiske området for å gyte og bli en flott laksestamme – så er det paradoksalt at dette som er 
en veldig god nyhet – vil føre til at tilgangen for folk flest blir veldig begrenset på grunn av 
prisnivået.  

Vi har sett det før, i Grane og Hattfjelldal, hvor Austervefsna og  deler av Susna har blitt 
lakseførende vassdrag med dertil hørende regler.  Folk kan ikke fiske før 15.juni, og den 
30.august er det stopp. Folk må finne seg i en sesong på 10 uker der mye av den beste tida for 
innlandsfiske er stengt.  
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Hva med framtida? 

Drømmen om laksen er sterk, både for grunneiere og sportsfiskere. I VJFF drømmer vi også om 
laks og næring basert på sportsfiske i våre vakre vassdrag. Det vil være et stort pluss for reiseliv 
og liv langs elver og innsjøer. Vi trenger lokal rekruttering for framtida – unge fiskere som kan og 
vet og som kan ta tradisjonene våre for sportsfiske videre inn i denne næringen og videre til sine 
familier som kommer i årene framover. For at dette skal kunne skje må vi ha tilgjengelige 
områder for barnefamilier og andre som ikke kan betale fra 600 pr døgn per person mot 
rundt  600 kroner pr år tidligere.  

Gode, åpne prosesser er nødvendig for å sette oss som lokalsamfunn i stand til å få til en positiv 
utvikling i den nye tida med fantastiske lakseførende vassdrag i vår region. Grunneiere og andre 
interessenter vil også dra fordeler av det.   

 I VJFF mener vi at vår stemme skal høres og vil gjerne bidra i råd og utvalg der framtida for våre 
medlemmer bestemmes.  

Vår holdning er at laksen og laksefisket ønskes velkommen tilbake til Fustavassdraget – men at vi 
ikke kan kaste barnet ut med badevannet. Innlandsfiske er veien inn til laksefisket og vi trenger 
begge deler.  

 Årsmøtet i Vefsn Jeger og Fiskerforening går inn for at mulighetene for et fortsatt innlandsfiske i 
Fustavassdragets elver og innsjøer tillegges stor vekt når de nye fiskereglene skal utformes.  

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


